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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága 2017. február 13. napján a Városháza 112. számú 

helyiségében megtartott üléséről.  

Jelen vannak:  

• Bodorkos Ádám- elnök 

• Nánási Tamás- bizottsági tag 

• Molnár Tibor- bizottsági tag 

• Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag 

• Szanyi József – bizottsági tag 

• Tarjáni István- polgármester 

• Szakadáti László- alpolgármester 

• dr. Kovács András- jegyző 

• Pomaházi Krisztina- igazgatási osztályvezető 

• Czuczor Orsolya-pénzügyi osztályvezető (14. napirendi pontnál) 

• Molnár János-városgondnoksági osztályvezető (2. napirendi pontnál) 

• Győri Ferenc- városgondnoksági ügyintéző (2. napirendi pontnál) 

• Lengyel Anita – egészségügyi referens 

• Dr. Csaba János – egészségügyi koordinátor 

• Tóth Attila- Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat intézményvezető 

• Regős Zoltánné- Gólyefészek Bölcsőde Intézményvezető 
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• Dr. Juhász Zsuzsanna- EBKE 

• Orosz Imréné- vezető védőnő 

• Molnár György- Inter- Ambulance Zrt. ügyvezető (1. napirendi pontnál) 

 
Bodorkos Ádám: Köszöntötte a jelenlévőket. Megállapította, hogy 5 fő bizottsági 

taggal a bizottság határozatképes, a jegyzőkönyv hitelesítésére felkérte Molnár 

Tibort, aki azt elfogadta. A kiküldött meghívót tette fel szavazásra.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

Napirend 
 

1.) Az egészségügyi ellátó egységek (alap-és szakellátás) továbbá a központi orvosi 
ügyelet szervezett formában történő koordinációjára és működésére vonatkozó 
koncepcióról 

2.) Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi intézmény-felújítási programjáról 
3.) Beszámoló a Gólyafészek Bölcsőde 2016. évi működéséről 
4.) A Gólyafészek Bölcsőde vezetői pályázatának kiírásáról 
5.) A fogorvosi társulás költségvetéséről 
6.) Az Esély Szociális Társulás 2016. évi részletes szakmai beszámolójáról 
7.) Szociális Szolgáltatástervezési koncepció Cselekvési tervének végrehajtásáról 
8.) Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. évi programjáról 
9.) A Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat értékelési szempontjának felülvizsgálatáról 

10.) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és 

Működési Szabályzatának módosításáráról 

11.) Beszámoló a polgármesteri hivatal 2016. évi munkájáról 

12.) Biatorbágy Város Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és szociális ellátásoktól 

szóló 7/2009.(10.30.)Ör.sz. rendeletének módosításáról 

13.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 9/2009. (10.30.) Ör. számú 

rendelet valamint az élelmezési nyersanyagnormákról és a fizetendő térítési díjakról 

szóló 13/2008. (10.03.) Ör. számú rendelet módosításáról 

14.) Biatorbágy Város Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 

a) A köztisztviselők illetményalapjáról 
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1.) Az egészségügyi ellátó egységek (alap-és szakellátás) továbbá a 
központi orvosi ügyelet szervezett formában történő koordinációjára és 
működésére vonatkozó koncepcióról  
 
Dr. Csaba János: 3 részből áll a dolgozat. az első rész egy makrogazdasági rész, 
melyhez az adatokat a Minisztérium Egészségügyi Programjából vett ki, azokat a 
részeket, amik az alapellátást illetik. A pályázatok során erre számíthatnak, illetve a 
továbblépés során ezek alapján lehet kiszámítani a prevenciót, illetve a továbblépést. 
A másik részben van egy mikrogazdasági rész, ami a településsel illetve az itteni 
tevékenységgel összefüggő statisztikai adatokkal számolt. A harmadik rész az a 
betegelégedettségi kérdőívek feldolgozásából adódik. Nagyfokú érdektelenség 
érezhető, hisz 4000 db kiküldött kérdőívből mindösszesen 210 darab érkezett vissza 
feldolgozásra.  Nem szerepel azok a személyes vélemények és hozzáfűzések,a mik 
továbbviszik a munkát. A betegelégedettségi kérdőív egy keresztmetszett, ami után 
az következik, hogy mindenkivel le fog ülni és a személyes részeket is meg fogja 
beszélni. Ehhez ezt a dolgozatot a bizottságnak el kell fogadnia. 
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A cél az volt, hogy egy tükröt akartak nyerni és a 
lakosság véleményére vártak. A vélemények tartalma szerint kell megítélni a 
lakosság értékelését, ami nem rossz. 5-ös skálán 4-es átlagosan. Kifogás éri a 
várakozási időt, de ezzel nem nagyon tud mit kezdeni, hisz a kapacitás, az kapacitás. 
kifogásolták a rendelésekről, helyettesítésekről, előjegyzésekről való tájékoztatás. A 
kommunikáció hiánya ennek az oka. Ezt a Biatorbágyi Körképben való 
megjelenéssel kiküszöbölhető. Honlapon bármikor megjelenhetnek ezek az 
információk, a mai világban nem egy csoda, hogy az alapellátásban dolgozók 
működtessenek ilyen honlapot. A helyettesítésekkel kapcsolatos rengetek kifogást 
kezelni kell. Javasolja, hogy a tisztiorvossal kerüljön sor egy egyeztetésre, hogy 
milyen keretet lehet a gyakorlati életbe adni. A várólisták, előjegyzések kérdése 
tekintetében javaslat érkezett, hogy az akutnak tekinthető esetek előnyt élvezzenek. 
A megoldást a kapacitások bővülése mutatja. Vannak kifogások az egészségügyben 
eluralkodott, tapasztalható hangnemmel. javaslata egy koncepció megközelítésre, 
hogy kép kiindulási pontot vegyenek figyelembe. Az egyik, hogy ez a ciklus 2019 
nyaráig tart, ebben az intervallumban kell gondolkozni. 14 egészségügyi egység 
működik körülbelül 90 fő személyzettel. Ennek működtetésére egy szervezett forma 
létrehozása lehet a cél, ezért javasolja, hogy 2019. január 1 napjától egy a szervezett 
forma működjön. két lehetőség van, lehet költségvetési intézményként, de működhet 
teljes tulajdonú önkormányzati intézményként is. A szakrendelőket át kell alakítani, 
hisz lesznek olyan új szakrendelések, mint a röntgen,a mi ezt megigényli. A 
tervezésnek emiatt idén meg kell lennie. A felnőtt körzetek tekintetében elképzelhető, 
hogy a körzetek számát felül kellene vizsgálni. A biai decentrummal kapcsolatban 
idén tanulmányterv elkészítése a cél. A biai részen nincs gyermekorvosi rendelő, ami 
erkölcsi kötelessége az önkormányzatnak.  2017-ben szervezési kérdés,hogy áprilisi 
vagy májusi ülésen kerüljön sor a feladat-ellátási szerződések felülvizsgálatára.  
Kerüljön sor negyedévente munkaértekezletek szervezésére. Az alapellátásban 
dolgozók az éves statisztikai jelentésüket az Önkormányzat részére meg küldeni 
kötelesek. De a KSH adatszolgáltatás nem adja meg azokat az információkat, amik  
fejlesztésre fordíthatóak, ezért javasolja, hogy a KSH jelentések egészüljenek ki 
szöveges beszámolóval, speciálisan arra a körzetre vonatkozóan. Minden hónapban 
egy betegforgalmi jelentés és jelenléti ív leadása az önkormányzat részére. Ezen túl 
a szerződésben jelenjen meg az egészségügyi koordinátor szerepe, személye, 



4 
 

feladat. Hisz ő az összekötő az önkormányzat és az egyes alapegységek között. 
Jövő évi feladat a röntgen megvásárlása, engedélyeztetése. A biai decentrum 
tekintetében javasolja a pályázaton való indulást. Ezen túl 2018. év végéig el kell 
dönteni, hogy milyen szervezeti formában történjen 2019-től az egészségügyi ellátás.  
 
dr. Kovács András: Doktor úr felvetett költségeket, némelynek van betervezett 
költsége, némelynek nincs. Az Egészségház koncepció terve valóban áthúzódó 
feladatként be van tervezve a költségvetésbe, ami azt jelenti, hogy az 1-2 feladat 
tekintetében a koncepciótervek tavaszig elkészülnek. Szabad felhasználható keret 
van az Egészséges Biatorbágyért program keretén belül.  Ilyen költséget jelenthet a 
terveztetés és a szervezeti formában működtetés. Jelenleg ez az összeg 2.500.000.- 
forint. 
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: A dolgozat sok tanulságot tartalmaz a szakma számára, 
amit köszön. Azt érezte, hogy az alapellátás a fejlesztések szempontjából picit 
háttérbe szorult.  
 
Dr. Csaba János: A várakozási idők tekintetében a betegeknek fogalmuk nincs arról, 
hogy a rendelési időt nem az önkormányzat szabja meg, hanem az OEP. 
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: Gyengeségek között szerepelt a forráshiány, Tálas doktor 
úr pedig a fejlesztéseket említette. Saját részéről próbálja a fejlesztéseket kivitelezni. 
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A munkaügyi dolgokra vonatkozóan forrást nem tud 
javasolni. Javasolja, hogy a panaszkezelés a betegjogi képviseleten keresztül 
menjen. 
 
Dr. Csaba János: Nagyon sok panasz van a sportorvos ellátási kötelezettségének 
hiánya miatt. Elmondta, hogy utána nézett és jelenleg a Sportorvosi feladatokat 
Náday doktor látja el, úgy hogy a vizsgálatok előtt 2-3 héttel elküldi mindazok 
névsorat, akiknek az igazolásra szükség van. Ősztől már ezzel a rendszerrel oldódik 
meg a sportorvosi feladatok ellátása. 
 
Dr. Tálas- Tamássy Tamás: Javaslatai a következőek:  
 

1. Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. évi munkatervében március 
hónapban szereplő „Beszámoló az egészségügyi alapellátás 2016. évi 
tevékenységéről” szóló napirendi pont tárgyalásakor javasolja az 
alapellátásban dolgozó orvosok feladat-ellátási szerződésébe kerüljön bele: 

 
- negyedévente megszervezésre kerülő munkaértekezleten való megjelenés 

kötelezettsége 
- a 290/2004.(11.25.) Öh. számú határozatban foglalt KSH alapú jelentés 

egészüljön ki szöveges beszámolóval 
- az alapellátásban dolgozó orvosok havonta jelenléti ívet kötelesek vezetni, 

amit havonta eljuttatnak a havi betegforgalmi adatokkal együtt a 
Polgármesteri Hivatal részére 

- a jövőben minden panaszkezelés a betegjogi képviselő útján történjen 
- az önkormányzat és az egészségügyi ellátók közötti kapcsolattartásért 

felelős egészségügyi koordinátor megnevezése, elérhetősége 
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2. Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. évi munkatervében május 
hónapban szereplő „a biai alapellátás decentrum hosszú távú fejlesztésére 
vonatkozó koncepcióról” szóló napirendi pont tárgyalásakor: 
- a decentrum elkészítésére a koncepció alakuljon ki és legyen megbízás a 

tervvázlat elkészítésére, melynek költségére 1 millió forint elkülönítését 
javasolja, 

- Biatorbágy Város egészségügyi szolgálata kerüljön megszervezésre 
egységes intézményként 2018-ban. A szervezési munkálatok 2019. január 
1. napjától működőképes állapotban, ami magában foglalja az alapellátást, 
szakellátás, a védőnői szolgálatot, az iskolaorvosi ellátást és a sportorvosi 
ellátást is.  

 
Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és Dr. Tálas-Tamássy Tamás javaslatát tette fel 
szavazásra.  
  
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

15/2017.( II.13.) határozata 
 

Az egészségügyi ellátó egységek (alap-és szakellátás) továbbá a központi 
orvosi ügyelet szervezett formában történő koordinációjára és működésére 

vonatkozó koncepcióról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta az egészségügyi 
ellátó egységek (alap-és szakellátás) továbbá a központi orvosi ügyelet szervezett 
formában történő koordinációjára és működésére vonatkozó és a biai decentrum 
hosszú távú fejlesztésére vonatkozó koncepcióról szóló előterjesztést és úgy dönt, 
hogy a tanulmányt az alábbi módosításokkal javasolja elfogadásra: 
 

1. Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. évi munkatervében március 
hónapban szereplő „Beszámoló az egészségügyi alapellátás 2016. évi 
tevékenységéről” szóló napirendi pont tárgyalásakor javasolja az 
alapellátásban dolgozó orvosok feladat-ellátási szerződésébe kerüljön bele: 
- negyedévente megszervezésre kerülő munkaértekezleten való megjelenés 

kötelezettsége 
- a 290/2004.(11.25.) Öh. számú határozatban foglalt KSH alapú jelentés 

egészüljön ki szöveges beszámolóval 
- az alapellátásban dolgozó orvosok havonta jelenléti ívet kötelesek vezetni, 

amit havonta eljuttatnak a havi betegforgalmi adatokkal együtt a 
Polgármesteri Hivatal részére 

- a jövőben minden panaszkezelés a betegjogi képviselő útján történjen 
- az önkormányzat és az egészségügyi ellátók közötti kapcsolattartásért 

felelős egészségügyi koordinátor megnevezése, elérhetősége 
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2. Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. évi munkatervében május 

hónapban szereplő „a biai alapellátás decentrum hosszú távú fejlesztésére 
vonatkozó koncepcióról” szóló napirendi pont tárgyalásakor: 
- a decentrum elkészítésére a koncepció alakuljon ki és legyen megbízás a 

tervvázlat elkészítésére, melynek költségére 1 millió forint elkülönítését 
javasolja, 

- Biatorbágy Város egészségügyi szolgálata kerüljön megszervezésre 
egységes intézményként 2018-ban. A szervezési munkálatok 2019. január 
1. napjától működőképes állapotban, ami magában foglalja az alapellátást, 
szakellátás, a védőnői szolgálatot, az iskolaorvosi ellátást és a sportorvosi 
ellátást is.  

 
 
A tanulmányt a határozat melléklete tartalmazza. 

 
 
2.) Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi intézmény-felújítási 
programjáról 

 
dr. Kovács András: Az utoljára kiküldésre került anyagban prioritásokat jelöltek 
meg. Az 1-es prioritás az idei évben történő megvalósítás, míg a 2 és 3-as a jövőre 
vonatkozik. Az Oktatási Bizottság intézményei tekintetében a plusz igény meghaladta 
az 5 millió forintot. Amennyibe javaslat érkezik, kéri, hogy forrás megjelölése mellett 
történjen a javaslat megnevezése. 
 
Molnár János: 128 milliós végösszeg jött ki először, majd ez 360 millióra kerekedett 
fel és ezt követte, hogy 20 millióból kell megoldani az idei év intézmény felújítási 
programját. A felállított prioritások tekintetében kéri, hogy nézzék át a tételeket és 
tegyék meg javaslatukat. Az Oktatási Bizottságon a 24 millió forint, 33 millióra 
növekedett. Várja a Bizottságtól javaslataikat.  
 
Bodorkos Ádám: Kéri az Intézményvezetőket tegyék meg javaslatukat. 
 
Regős Zoltánné: Sajnálja, hogy a kamerarendszer a nem teljesítendők közé 
sorolandó. Elmondta, hogy ha bárhol megtakarítás lenne, szeretné azt idén a 
gyermekek védelmében megvalósítani. 2016. évben már elkezdődtek a munkák, két 
kamera a folyosón már felszerelésre került. A tisztasági festés és a homlokzaton lévő 
darazsak leverése is fontos. A zöldséges helységben nem lemoshatóak a falak, 
annak ellenére, hogy az előírás betartása miatt szükséges lenne ebben az évben a 
helyiség kivitelezése.  
 
Varga László: Abban az esetben, ha a darázsfészek a gyerekeket veszélyeztetni 
azonnal meg kell oldani. Azt kellene megakadályozni, hogy elszökjön a gyerek, a 
kamerarendszer hogy oldja ezt meg? 
 
Regős Zoltánné: Kialakításra került egy belső szabályzat a gyermekek szökésének 
megakadályozására. Az intézmény 9 – 15 óra között teljesen zárva vannak a bejárati 
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ajtók, a főbejáraton csengetés mellett jutnak be az intézménybe a szülők. A 
kamerarendszer összeköttetésben vannak a rendőrséggel, ami túlmutat a gyermekek 
védelmén. A mai nap folyamán pánik gomb kiépítése került sor. A darázsfészek 
miatti aggodalom folyamatos és a homlokzat figyelése is folyamatos. 
 
Bodorkos Ádám: Jegyző úrtól kérdezte az Egészségház tekintetében 6.381.720.- 
tűzjelző rendszer kiépítése, zárójelben pénzügyi vonzat. Kérdése, ez az ingatlan 
felújításhoz tartozik-e? Arra emlékszik, hogy nem áthúzódó feladat volt. 
 
dr. Kovács András: A 2016. évi nyári karbantartási programban volt benne 
áthúzódó feladatként, a teljesítés idénre húzódott át. A teljesítés és a kifizetés idei 
évben történt, ezért vissza kellett tervezzék a költségvetést. 
 
Tóth Attila: A családsegítőben működik most is ez vizes blokk illetve egy zuhanyzó 
azzal a céllal, hogy a fertőzés megelőzése miatt, akik máshol nem tudnak 
tisztálkodni, ott megoldhatják. 5 fő rendszeres használója van. A zuhanytálca mozog, 
ezzel összefügg mosdó kialakítása és egy mosógép csatlakozó kiépítése, a három 
tétel szorosan összefügg. A levetett ruhákat a mosógépben kimosva, zuhany után 
tisztán vehető vissza. Javasolja, hogy ez a három tétel együtt legyen kezelve. A 
szárító és mosógépről egyenlőre lemond. Ifjúságsegítésnél a padló kicserélésre azért 
van szükség, mert nagyon penészes és korhadt. Ezt fontosnak tartaná, abban az 
esetben ha nem találnak más helyet az IfiPontnak.  
 
Orosz Éva: A tisztasági festés múlt évben megtörtént. A kültéri világítás nagyon 
fontos lenne, hisz 4-5 óra körül teljesen sötét van. A másik, ami mindennapos 
problémát jelent az eresz és a vakolat. A mozgássérült mosdó helyiség ajtajának 
megjavítása mellett a személyzeti WC beállítását kéri.  
 
Molnár János: A kültéri világítás azért lett a sárgába sorolva, mert a 
legfontosabbakat idén a saját villanyszerelő meg fogja oldani. 50.000.- forintot erre 
ellehet különíteni. Az ereszdeszka készítése leszakadt vakolat helyett tétel 
tekintetében javasolja, hogy átvizsgáltatja a komplett leszakadható vakolatot és ami 
leakar esni azt leverik és az új ereszdeszka készítés a jövő évre maradna.  
 
Varga László: Ha megszűnik a CSANA a földszinten, akkor azt a helyiséget a 
Központi Orvosi Ügyelet költözhetne be a családi napközi helyére és a védőnői 
Szolgálat kicsit terjeszkedhetne.   
 
dr. Csaba János: Amennyiben a tervezés elindul, ez a felvetés meg is valósul. A 
tervek szerint a földszinten kapna helyet a sebészet,a  röntgen és a Központi Orvosi 
Ügyelet. 
 
Molnár János: A Fészek Foglalkoztató tekintetében elmondta, hogy hónapok óta 
gondot jelent a fűtési rendszer tisztítása. Egyrészt elavult, a kazántest belseje 
koszos, ami miatt az épület egyik része jól fűthető, a másik nem. Amennyiben a 
tisztítás nem vezet eredményre, a kazán cseréje is szóba kerülhet.  
 
Bodorkos Ádám: kérdése, miért nem a kazáncsere mellett döntöttek? 
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Szakadáti László: valami okból nagyon-nagyon szennyezett a rendszer, amik 
okozzák a dugulást. A kosz benne van a rendszerben, elképzelhető, hogy a 
radiátorban volt benne, ezért mosni, takarítani kell mindaddig, amíg el nem érnek egy 
jobb állapotot. A rendszer nem régi, 2009-es, a probléma még elhárulhat. 
 
Győri Ferenc: A bojler nem képes elég meleg vizet termelni,a minek az az oka, hogy 
45 fokra van beállítva. A meleg víz használatával a fűtés leáll, majd újraindul. A 168-
as sor, udvari térburkolatok cseréje tekintetében a munkák egy része 2016-ban 
elkészült, de ami maradt, ott 2-3 centiméter szintkülönbségek is vannak.  Az OKB 8 
milliót gyűjtött össze. 
 
Bodorkos Ádám: Javasolja, hogy a 162-es tétel 1-es prioritásba kerüljön át. Az 
elhangzott javaslatokat módosító javaslatként egyesével teszi fel szavazásra. 
Forrásként az 56’-os pályázati 15 millió forintot javasolja. Az ingatlanok rendbetétele 
sokkal fontosabb, és az a véleménye hogy a 15 millió bővel letakarja, a pályázatból 
vissza lehet lépni.  
 

1. számú módosító javaslat: A Gólyafészek bölcsődében kamerarendszer 
kiépítése 111. sor 360.000.- forint, 3-as prioritásból 1-es prioritásba kerüljön át. 

 
Szavazás: 

A bizottság 2 igen, 2 nem és 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen 
a szavazáskor) a bizottság a módosító javaslatot nem fogadta el. 

 

2. számú módosító javaslat: A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat pincei 
vizesblokkban zuhanyzó kialakítása, a mosógép csatlakozó kiépítése- 140. és 
141. sor 236.000.- forint, 2-es prioritásból 1-es prioritásba kerüljön át.  

Szavazás: 
 
A bizottság 4 igen, 1 nem szavazat mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság a módosító javaslatot elfogadta. 
 

3. számú módosító javaslat: Az Orvosi Ügyelet- Védőnők tekintetében a kültéri 
világítás kiépítése 151. sor. 2-es prioritásból 1-esbe kerüljön át, 320.000.- forint 
helyett 50.000.- forint és az ereszdeszkázat készítése leszakadt vakolat helyett 
154. sor 3-as prioritásból 1-es prioritásba, úgy az ereszdeszka készítése 
leszakadt vakolat helyett tétel tekintetében kerüljön átvizsgálásra az épület 
tekintetében a komplett leszakadható vakolat a Városgondokság szervezésén 
belül.  

 
 
Szavazás: 
 
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazat mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság a módosító javaslatot elfogadta. 
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4. módosító javaslat: Az Orvosi Ügyelet- Védőnők tekintetében riasztó kiépítése 3-

ból 1-be és az előtető megépítése 2-esből 1-be, 148 –as és 149-es tétel. 
Költségvonzata:  240.000.-  
 

Szavazás: 
A bizottság 2 igen, 1 nem és 2 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen 
a szavazáskor) a bizottság a módosító javaslatot nem fogadta el. 
 

5. módosító javaslat: IFI-PONT tekintetében a 159. sor szerinti padlócsere 
folytatása 3-as prioritásból 1-es prioritásba való átkerülése, 1.600.000.-  

 
 
Szavazás: 
 
A bizottság 3 igen, 1 nem szavazat mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság a módosító javaslatot elfogadta. 
 

6. módosító javaslat Fészek Foglalkoztató Intézet tekintetében a 161. sor szerinti 
kazántest cseréje helyett egy új 200 literes kazán vásárlása 2-es prioritásból 1-
es prioritásba 320.000.-  

 
Szavazás: 
 
A bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság a módosító javaslatot elfogadta. 
 

7. módosító javaslat a Fészek Foglalkoztató Intézet tekintetében a 168. sor szerinti 
tétel az udvari térburkolat cseréjének folytatása 2-es prioritásból 1-es 
prioritásba, 3.600.000.- 

 
Szavazás: 
A bizottság 2 igen, 2 nem és 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen 
a szavazáskor) a bizottság a módosító javaslatot nem fogadta el. 
 
 
dr. Kovács András: Az 1-es prioritásban eleve van 4.395.000.- forint plusz, és 
ehhez jön még 2.200.000, így lesz akkor 6.600.000.- forint. 
 
Bodorkos Ádám: A módosító javaslatot tette fel szavazásra. Fedezetként javasolja 
az 56’-os emlékműre elkülönített 15 millió forint kerüljön átcsoportosítása. 
 
Szavazás: 
A bizottság 2 igen, 3 nem szavazat mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság a módosító javaslattal feltett határozati javaslatot nem 
fogadta el. 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 



10 
 

16/2017.( II.13.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi intézmény-felújítási programjáról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 2017. évi intézmény-felújítási 
programot, az 1. prioritást jelentő tételekkel és az alábbi módosításokkal elfogadásra 
javasolja forráshely megjelölése nélkül:   

- A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat pincei vizesblokkban zuhanyzó 
kialakítása, a mosógép csatlakozó kiépítése- 140. és 141. sor 236.000.- 
forint, 2-es prioritásból 1-es prioritásba kerüljön át. 

- Az Orvosi Ügyelet- Védőnők tekintetében a kültéri világítás kiépítése 151. 
sor. 2-es prioritásból 1-esbe kerüljön át, 320.000.- forint helyett 50.000.- 
forint és az ereszdeszkázat készítése leszakadt vakolat helyett 154. sor 3-
as prioritásból 1-es prioritásba, úgy az ereszdeszka készítése leszakadt 
vakolat helyett tétel tekintetében kerüljön átvizsgálásra az épület 
tekintetében a komplett leszakadható vakolat a Városgondnokság 
szervezésén belül.  
 

- IFI-PONT tekintetében a 159. sor szerinti padlócsere folytatása 3-as 
prioritásból 1-es prioritásba való átkerülése, 1.600.000.- 
 

- Fészek Foglalkoztató Intézet tekintetében a 161. sor szerinti kazántest 
cseréje helyett egy új 200 literes kazán vásárlása 2-es prioritásból 1-es 
prioritásba 320.000.-  

 
3.) Beszámoló a Gólyafészek Bölcsőde 2016. évi működéséről  

Regős Zoltánné: Ismertette a beszámoló tartalmát.  
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt szavazásra tette fel a határozati 
javaslatot.  
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

17/2017.( II.13.) határozata 
 

Beszámoló a Gólyafészek Bölcsőde 2016. évi működéséről 
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Biatorbágy Város Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
átruházott hatáskörben megtárgyalta a Gólyafészek Bölcsőde 2016. évi működéséről 
szóló beszámolóját. 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
3/2011.(02.25.) Ör. számú rendeletében 27.§, 47.§. valamint az 1/A mellékletben 
foglaltak szerint Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága a Gólyafészek Bölcsőde 2016. évi 
működéséről szóló beszámolót elfogadja.  
 

4.) A Gólyafészek Bölcsőde vezetői pályázatának kiírásáról 
 
Bodorkos Ádám: Ismertette az előterjesztést. Mivel hozzászólás nem volt, 
szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

18/2017.( II.13.) határozata 
 

A Gólyafészek Bölcsőde vezetői pályázatának kiírásáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a bölcsődevezetői pályázat 
kiírásáról szóló előterjesztést megtárgyalta. 
 
5.) A fogorvosi társulás költségvetéséről 
 
Bodorkos Ádám: Kérdése, hogy mikor láthat a bizottság beszámolót a fogorvosi 
társulás működéséről? 
 
dr. Kovács András: A társulás 2017. február 9. napján tartott ülésén napirendi 
pontként szerepelt a 2016. évi utolsó negyedéves beszámoló tárgyalása. Az 
üzemeltető 3 havonta számol be minden településre vonatkozóan a 
betegforgalomról. Márciusi ülésre az Egészségügyi és Szociális Bizottság elé kerül a 
februárban tárgyalt beszámoló anyaga. 
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és szavazásra tette fel 
a határozati javaslatot.  
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Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
19/2017.( II.13.) határozata 

 
A fogorvosi társulás költségvetéséről 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a fogorvosi társulás 

költségvetéséről szóló határozati javaslatot. 

 
6.) Az Esély Szociális Társulás 2016. évi részletes szakmai beszámolójáról 
 
Bodorkos Ádám: Ismertette a beszámolót elmondta, hogy a 2016. évben 8 új 

ellátott vette igénybe a jelzőrendszeres házi segítségnyújtást. Mivel hozzászólás nem 

volt, szavazásra tette fel az eredeti határozati javaslatot.  
 
Szavazás: 
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

20/2017.( II.13.) határozata 
 

Az Esély Szociális Társulás 2016. évi részletes szakmai beszámolójáról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága  megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/A. számú 
mellékletben foglalt átruházott hatáskörében jóváhagyja az Esély Szociális Társulás 
2016. évi szakmai és pénzügyi beszámolójáról szóló napirendet. 
 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 
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7) Szociális Szolgáltatástervezési koncepció Cselekvési tervének 

végrehajtásáról 
 
Tóth Attila: Az anyag a cselekvési terv elfogadásáról szól, a végrehajtásáról majd 

később kerül sor. A Szociális Szolgáltatástervezési koncepció alapján lett kialakítva, 

felelősökkel megjelölve.  

 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A felelősök között szerepel az egészségügyi 

koordinátor,a kit egészen más feladatokra kértek fel.  Az egészségügyi koordinátor 

mellé rendelt feladatok felesleges túlorganizációk. A másik az egészségügyi 

referensnek egy sokirányú, egészen más feladatköre van és szerepel olyan helyen, 

ami nem értelmezhető. Ezt a két dolgot érdemes lenne kihagyni, annál is inkább, hisz 

az Intézményben olyan feladatok vannak megemlítve a Szervezési és Működési 

Szabályzatba, hogy ezek az ő feladatuk. Mindenki, aktuális esetben áll 

rendelkezésre, javasolja ezen változtatni.  

 

Tóth Attila: Az 1.c sorban van először az egészségügyi koordinátor megnevezve. 

Valóban van az intézménynek ilyen feladata, az 1-es blokkban ez jelölve is van. A 

doktor úr által készített tanulmányban is az olvasható, hogy szoros együttműködésre 

van szükség alapellátás és szakellátás között, amibe a társszolgáltatók, így a 

szociális szolgáltatók között is. Ezek a szociális intézmények a KSH-nak megküldött 

adatokon túl nem nagyon akarnak adatokat megadni. A felelősökkel e-mailben és 

személyesen is egyeztettem és ő javasolta, hisz ő végzi a támogató szolgálat 

koordinációját. vele beszéltem és ő tudott erről.  

 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A szakellátás a szakorvosokat jelenti kizárólag, innentől 

értelmezhető a félreértés. Az egészségügyi referens tekintetében Anitára gondoltam, 

hogy ő mennyire kompetens fuvarozással kapcsolatban. Bőven ellátjuk feladattal őt, 

néha szégyenlem is magam a túlburjánzó ötleteimmel. Itt nem vele volt egyeztetve, 

hanem valaki mással.  
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Dr. Csaba János: 1.c pontban szereplő feladattal kapcsolatban a kérdése, hogy ő 

jelölje ki a házorvosok közül a képviselőt a jelzőrendszeres házi segítségnyújtáshoz? 

Itt mindenki egyéni vállalkozó. A 7.a pont alatti feladatot sem ért, véleménye szerint a 

koordinátori szerepét sem egyiknél sem másiknál nem látja.  

 

dr. Kovács András: Kérdése, hogy a 2. és 2.a pontokhoz: kinek adjon tájékoztatást 

és milyen fórumon, mert ez fontos kérdés, itt eldől az ő feladata vagy sem. Ha a 

bizottságnak kell előkészíteni az anyagot, akkor természetesen segít és benne van. 

A másik pedig az önkormányzattal szolgáltatási szerződésében kell rögzíteni a 

tájékoztatási kötelezettségüket. Mi az a tájékoztatási kötelezettség és kik azok az 

önkormányzattal szerződésben lévők. A harmadik, ahol ugyancsak egészségügyi 

referens van megjelölve felelősként, elmondta, hogy nagyon sokszor nekifutottak a 

kérdésnek, igény lenne rá, de a meglévő keretek között nem lehet megtenni. A 

Boldog Gizella csak egy úton tud közlekedni, az a Biatorbágy-Budaörs vonal. 

gyakorlatilag bármilyen más kérdéssel kerestük meg, falakba ütköztünk. Nem tudja, 

hogy a fejlesztés és bővítés  mit takar, de ez túl mutat Anita munkakörén. Ha ezek a 

kérdések megválaszolásra kerülnek, talán közelebb kerülhetnek a megoldáshoz. 

 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Hangsúlyozza, hogy a családsegítő munkatársak 

munkakörébe benne van ez a fajta kapcsolattartás. Egy pozitív dolog lehet ebben, ha 

majd megvalósul a negyedéves munkaértekezlet, akkor, ott lehet erről beszélni.  

 

Tóth Attila: A szolgáltatóknak jogszabályi kötelezettségeik vannak és január 1. 

napjától felkerült a jelzőrendszer koordinálása járási szintre és ezt az egészségügyi 

szolgáltatók részvételének módját keresik. Ez egyfajta javaslat, hogy legyen egy 

kijelölt szakember, aki az információkat tudja képviselni. Jó javaslatnak tartja Dr. 

Tálas-Tamássi Tamás javaslatát. Ha nem az egészségügyi koordinátor a felelőse, 

akkor majd találnak valamit. Jegyző úr felvetésére elmondta, hogy a 2. pontban a 

szociális szolgáltatások nem mindegyike jeleníti meg, hogy mennyi a szállítási díj, 

mennyi a bekerülési költség. A lakosságnak kellene ezt a tájékoztatást megadni. A 

Gizella Otthon honlapján nincsenek fent az árak. A jelzőrendszeres házi 

segítségnyújtásról nem derül ki a lakosok számára, hogy ingyenes. És a felelőse 

ennek az, aki a szerződést köti a szociális intézményekkel. Vannak hallássérült 

gyermekek, autista gyermekek akiknek az utaztatását meg kellene szervezni. csupán 
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csak annyi lenne a feladat, hogy ezeket a lehetőségeket felkutassa a felelőse. Ez 

egy megvizsgálása a dolgoknak, mert most csak egy van, kéri hogy vizsgálják meg. 

Hogy ezt az egészségügyi referens vagy az oktatási referens a felelős, ezzel a 

témával megkereste az oktatási referenst, aki Anitát jelölte meg felelősként.  

 

Bodorkos Ádám: Ügyrendi javaslata, hogy a napirendet a bizottság vegye le és 

hozza vissza a következő bizottsági ülésre.  
 

Szavazás: 
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság elfogadta az ügyrendi javaslatot, mely szerint a 
Szociális Szolgáltatástervezési koncepció Cselekvési tervének végrehajtásáról 
szóló napirend a márciusi Egészségügyi és Szociális bizottság ülésére kerüljön 
vissza kidolgozva, tárgyalásra. 
 
8.) Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. évi 
programjáról 
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: Elmondta, hogy a 2017. évi EBKE program ismét tartalmaz 

új pontokat. 

 

Bodorkos Ádám: 2016. évben 1.659.000.- lett elkülönítve az Egészséges 

Biatorbágyért Programból, 2017. évben 2.690.000.- forint. A költségvetést nézve 

látja, hogy az elsősegélynyújtó tanfolyam már szerepel 280.000.- az mi, ha 

duplikáció, az egyik kerüljön ki. Ami viszont látszik a költségvetésben, hogy az 

Egészségnapra 1.500.000.- és a szűrővizsgálatokra 2.000.000.- forint van, az 

abszolút takarja a kérést. 
 
dr. Kovács András: Az EBKE program, egészségnap, szűrővizsgálatok kezelése, 

nem lekötött tételek. Az elsősegélynyújtó tanfolyamról a bizottság már döntött és az 

lett betervezve. Gyakorlatilag a felhasználható 8.900.000.-forint, de az összegek 

mögött nincs tartalom.  
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Bodorkos Ádám: Abból tudnak dolgozni, amit kapnak. 3,5milliót terveztünk erre a 

programra, akkor az belefér. kérdése, hogy az elsősegélynyújtó tanfolyamot miért 

nem lehet együtt megszervezni? 

 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Javasolja, hogy a 2017. évi programra a 2016. évi 

költség kerüljön keretösszegként meghatározásra. Az egészségnapnak 

egészségügyi marketing a célja. Felhívja a figyelmét a lakosságnak, hogy van egy 

ilyen kötelezettsége a körzeteknek és oda önszántukból menjenek el és igényeljék 

azokat. 

 

Szanyi József: A tanfolyamok terén van egy kis zavar. Amit kért, hogy a 2016. 

évben munkahelyi elsősegélynyújtó tanfolyamra szánt összege kerüljön át az idei 

évre, de ennek az összege 140.000.- forint. Doktornő elképzelését kéri kifejteni.  

 

Bodorkos Ádám: Kéri, hogy a 280.000.- forint kerüljön nullázásra.  

 

Dr. Juhász Zsuzsanna: Az elképzelésük az ELEP képzés biztosítása. A 

vöröskeresztes képzés egy magasabb színvonalú képzés. A terv alapján szorosan 

együttműködnének a Vöröskereszttel. Az iskolák nyitottak a kérdést illetően, 

biztosították az időt a tanfolyamra. Ez egy 7 alkalmas foglalkozás, különböző 

tematikákkal, ez csak egy alap, a továbblépést az jelentené, amire pénzt kért és az 

egy kortárs képzés, amihez egy tábori keretet gondolt. 

 

Szanyi József: A Vöröskereszt ingyenesen biztosítaná, a doktornő általi elképzelés 

hasznos, az 500.000 forintba benne van a tábor is, jutalmul. Úgy tudja ezt elképzelni, 

ha a csapat megnyerve egy versenyt jutalmul kapná a tábort. Alapok kellenek a 

gyerekeknek, másból kellene faragni, a szűrésekből vagy a táboroztatásból. 

 

dr. Kovács András: Javasolja, hogy a 3,5 millió forintot a felhasználható szabad 

keretbe berakni. A lényeg, hogy a 8.900.000.- forint került beállításra ismét. A 

280.000.- forintból 140.000.- forintra vonatkozóan van határozat, a másik felét 

javasolja a felhasználható szabad keretbe berakni. 

 



17 
 

Nánási Tamás: Javasolja, hogy a költségvetési helyzetre való tekintettel a 2016. évi 

összegnek megfelelő költséggel tervezzenek és ennek megfelelően kössenek 

szerződést a szervezettel. Úgy gondolja, hogy a plusz 1 millió forint nem áll 

rendelkezésre. 

 

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és a módosító javaslatát tette fel szavazásra, mely 

szerint:A teljes program kerüljön megvalósításra, azzal az indokkal, hogy a 

költségvetésben erre vonatkozóan van fedezet. 

 
Szavazás: 
A bizottság 2 igen, 2 nem, 1 tartózkodás  mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság nem támogatta Bodorkos Ádám módosító javaslatát.  
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: A mai napon került megküldésre a 2016. évi beszámoló, a 

miben látszik, hogy nem volt elég a megállapított költség a megvalósításra.  

 

Szanyi József: Az összegnek megfelelően át kell koncepcionálni az Egészségnap 

programjait.  

 
Bodorkos Ádám: Nánási Tamás javaslatát tette fel szavazásra, mely szerint a 2016. 

évi költséghez egy újragondolt programot vár vissza a következő bizottsági ülésre. A 

2017. évi Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület programjára 1.659.000.- 

forint kerüljön beállításra.  

 
Szavazás: 
A bizottság 3 igen, 2 nem szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság a módosító javaslatot elfogadta. 
 
19:46: Molnár Tibor elhagyta az üléstermet. A bizottság 4 fővel folytatja ülését.  
 
Bodorkos Ádám: Módosító javaslatként szavazásra tette fel, hogy a Bizottság által 

meghatározott 1.659.000.- forint költséghez igazítva a márciusi bizottsági ülésre 

kerüljön vissza az EBKE 2017. évi program-tervezete. 
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Szavazás: 
A bizottság 4 igen szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
a bizottság a módosító javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
21/2017.( II.13.) határozata 

 
Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. évi programjáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. 
évi programjáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint javasolja elfogadásra a 
határozati javaslatot:   
 

 
1. Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. évi 

programjainak megszervezésére és megvalósítására 1.659000.- Forint 
összeget különít el a 2017. évi költségvetése Egészséges Biatorbágyért 
Program keretéből. 
 

2. Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017.- évi programot 
kérik hogy a meghatározott költségekhez mérten kerüljön kialakításra.  

 
 

9) A Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat értékelési szempontjának 
felülvizsgálatáról 

 
Pomaházi Krisztina: Ismertette az előterjesztést.  
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra tette fel a határozati 

javaslatot.  

 

Szavazás: 
 
A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
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22/2017.( II.13.) határozata 
 

A Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat értékelési szempontjának 
felülvizsgálatáról 

Biatorbágy Város Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 
Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének, valamint az 1. sz. mellékletben kapott 
felhatalmazás alapján a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzat 
Ösztöndíjrendszerre beérkezett pályázatok elbírálása során, a pályázó szociális 
helyzetének megítélésekor az alábbiakban elfogadott külön szabályzatot alkotta 
meg: 
 
1./ A támogatás alapösszegének meghatározásánál a család egy főre eső nettó havi 

jövedelmét kell alapul venni, amely nem lehet több a tárgyi évben meghatározott 
mindenkori öregségi nyugdíjnak megfelelő összeg 4-szeresénél.1 

 
Az alaptámogatási összegek így az alábbiak szerint alakulnak:  

 
Egy főre eső havi nettó jövedelem 

mértéke 
Támogatási alapösszegek 

60.000,- Ft alatt 10.000,- Ft/hó 
60.001,- Ft – 75.000,- Ft között   9.000,- Ft/hó 
75.001,- Ft – 90.000,- Ft között   8.000,- Ft/hó 
90.001,- Ft felett   7.000,- Ft/hó 

 
2./ Az alaptámogatási összegen felül a pályázó plusz 1.000,- Ft/hó támogatási 

összeget kap, valahányszor teljesülnek az alábbi feltételek: 
a) a pályázó családjában munkanélküli személy él (munkaügyi központ által 

kiállított, erre vonatkozó igazolás bemutatása esetén), 
b) a pályázó tartósan beteg, rokkant vagy fogyatékossággal élő személy, 

illetve a pályázó családjában ilyen személy él (megfelelő szakorvosi 
igazolás bemutatása esetén), 

c) a pályázó szülője gyermekét/gyermekeit egyedül neveli (benyújtott 
nyilatkozat, illetve a Polgármesteri Hivatal Igazgatási Osztályának a 
népesség-nyilvántartás lakcímadataiból való igazolásával alátámasztva), 

d) a pályázó családjában rendszeres szociális támogatás került 
megállapításra törvény, vagy helyi rendelet alapján, például rendszeres 
gyermekvédelmi kedvezmény, a települési támogatások körében: lakhatási 
támogatás, gyógyszertámogatás, ápolási támogatás (a Polgármesteri 
Hivatal Igazgatási Osztályának igazolásával alátámasztva, amennyiben 
nem Biatorbágy Város Polgármestere vagy Jegyzője állapította meg a 
támogatást, az erre vonatkozó határozat bemutatása esetén). 

 

                                                           
1 Ez az összeg 2017. évben (28.500,- x 4) 114.000,- 
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3./ A Bizottság rendkívül indokolt esetben – ha a pályázó szociális rászorultságát 
megfelelően igazolja – az alap-, valamint a plusz támogatási összegek 
meghatározásáról eltérhet. 

 
 

10) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosításáráról 
 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Szerepel az anyagban 1 fő kinevezett csoportvezető 

helyettes és ezen kívül 1 fő kinevezett csoport koordinátor, amit túlzásnak vél. 

Túlszabályozottnak érzi a dolgot. Ennyire kodifikálva a csoportvezető-helyettest nem 

javasolja és a csoport koordinátori feladat munkamegosztással megoldható. 

 

Tóth Attila: A csoportvezető-helyettesek kinevezése kifejezetten benne volt a 

szakmai anyagban. Ők most is végzik a munkájukat, de most ellentételezést is takar. 

240.000.- forint lenne éves szinten a helyetteseknek a bére. A csoport koordinátor 

egy 6 órás plusz állást jelent, ami összefüggésben van a költségvetési rendelethez 

benyújtott kérelemhez. Feladata a különböző gyermek, felnőtt és pedagógus 

csoportoknak a szervezése, lebonyolítása és oktatása. 
 
dr. Kovács András: Az 1 fő csoportkoordinátor létszámbővítést jelent, a képviselő-

testület dönthet róla, testület elé kell kerüljön, költségvetést érint. A másik, hogy a 

csoportvezetőknél a 200.000.- forint nem tétel. Nincs megjelölve, de a Kipi-Kopik 

Játszóház 1 fő alkalmazottjáról testületi határozat van, ami már bele lett számolva a 

költségvetésbe. 
 
Tóth Attila: A szakmai anyag alapján próbálja megvalósítani az abban foglaltakat. 
 
Bodorkos Ádám: Módosító javaslatokat az alábbiak szerint tette fel szavazásra: 

1. A szakmai csoportok vezető helyetteseinek kinevezése, amit a szakmai anyag 
javasol kerüljön bele az SZMSZ-be. 

 
 
Szavazás: 
A bizottság 3 igen, 1 nem szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság támogatta a módosító javaslatot. 
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2. A csoport koordinátor alkalmazása, ami a költségvetésben külön kérelemben 

szerepel - kerüljön külön sorba az SZMSZ-be. 
 
Szavazás: 
A bizottság 1 igen, 3 nem szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság nem támogatta a módosító javaslatot. 

 
Szavazás: 
A bizottság 3 igen, 1 nem szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

23/2017.( II.13.) határozata 
A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosításáráról 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat  
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról szóló előterjesztést.  
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének a Biatorbágy Város 
Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. 
számú rendeletének 1/A mellékletében foglaltak alapján Biatorbágy Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 
szervezeti és működési szabályzat módosítását beszámolót jóváhagyja az alábbiak 
szerint:  
 
1. A szakmai csoportok vezető helyetteseinek kinevezése, amit a szakmai anyag 
javasol kerüljön bele az SZMSZ-be. 

 
A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és Működési 
Szabályzata a határozat mellékletét képezi.  
 

 
11) Beszámoló a polgármesteri hivatal 2016. évi munkájáról 

 
Bodorkos Ádám: Ismertette az előterjesztést, mivel hozzászólás nem volt, a 

beszámolót tette fel szavazásra.  
 
Szavazás: 
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A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
25/2017.( II.13.) határozata 

 
Beszámoló a polgármesteri hivatal 2016. évi munkájáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a polgármesteri hivatal 

2016. évi beszámolóját.  
 
12)  Biatorbágy Város Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és szociális 

ellátásoktól szóló 7/2009.(10.30.) Ör.sz. rendeletének módosításáról 
 
Pomaházi Krisztina: Ismertette az előterjesztést. 3 dologban kéri a bizottság 

segítségét. Az első módosító javaslat technikai jellegű. A támogatás mértékénél nem 

boldogulnak, hogy köbméter, erdei köbméter vagy kaloda. Statisztikailag kimutatták, 

hogy a tüzelőtámogatásban részesültek több, mint 40%-a minden áldott évben 

jelentkezik, hogy neki nincs tüzelője. Nem támogatási feltételként írnák elő az 

együttműködést,amiben szeretnék a Családsegítés segítségét kérni, hogy a 

kérelmezők is tegyenek hozzá a támogatás odaítéléséhez. A harmadik pont egy 

konkrét esemény volt. A nagy hidegben indult egy kezdeményezés a polgárőrség, a 

tűzoltóság és a családsegítők részéről, járták az esti órákban a települést és 

segítette ott, ahol nem volt fűtés. Egy probléma volt, hogy a közpénzből vásárolt 

tüzelőanyagot, tűzifát nem lehet ilyen módos segítségként továbbadni az 

ügyfeleknek. ezért szeretné ha bekerülne a rendeletbe és ezzel egy kicsit szorosabb 

lehet fűzni a lakosság, a civil szervezetek és az egyház együttműködését.  

 
Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, szavazásra tette fel a kérdést.  
 
Szavazás: 
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A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
26/2017.( II.13.) határozata 

Biatorbágy Város Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és szociális 
ellátásoktól szóló 7/2009.(10.30.)Ör.sz. rendeletének módosításáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a rendelet módosítási 

javaslatot. 
 
13) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 9/2009. (10.30.) Ör. 

számú rendelet valamint az élelmezési nyersanyagnormákról és a fizetendő 
térítési díjakról szóló 13/2008. (10.03.) Ör. számú rendelet módosításáról 

 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra tette fel a rendelet-

módosítást. 

 

Szavazás: 
A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

27/2017.( II.13.) határozata 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 9/2009. (10.30.) Ör. számú 
rendelet valamint az élelmezési nyersanyagnormákról és a fizetendő térítési 

díjakról szóló 13/2008. (10.03.) Ör. számú rendelet módosításáról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága  megtárgyalta és elfogadásra javasolja a rendelet módosító javaslatot. 
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14) Biatorbágy Város Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 

a) A köztisztviselők illetményalapjáról 
 
Bodorkos Ádám: Ismertette az előterjesztés azon részét, ami a köztisztviselők 

illetményalapjáról szól. Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra tette fel a rendelet-

módosítási javaslatot. 

 
Szavazás: 
A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság elfogadta a köztisztviselők illetményalapjáról szóló 
módosító javaslatot. az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

28/2017.( II.13.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 
                         köztisztviselők illetményalapjáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a köztisztviselők illetményalapjáról 

szóló rendelet tervezetet. 

 

 

Bodorkos Ádám: A 2017. évi költségvetéssel kapcsolatban kérdése, hogy hol 

jelenik meg a költségvetésben az illetményalap megemelése? 
 
dr. Kovács András: Minden olyan központi intézkedés, amely érintette a védőnők 

vagy a családsegítés bérét, ezek mind tartalmazzák az önkormányzat személyi 

jellegű kiadásokat. A Családsegítőknek volt egy plusz kérelme, amit szinte minden 

dolgozó aláírta, a települési bérpótlékról szól, még nincs benne a költségvetésben. 

 

Tóth Attila: A dolgozók és alkalmazottak mindegyike aláírta ezt a kezdeményezést. 

Kérve arra az időszakra, míg a Kormány nem rendezi a béreket az Önkormányzat 
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saját hatáskörben tegye ezt meg. Jelenleg 16,5 alkalmazottból 14 főnek a bére az 

szakmai minimálbér és ehhez jönnek különböző ágazati pótlékok, amit az 

Önkormányzat ha megigényli, visszakapja az állami költségvetésből. Ez a 2017-es 

évben mindösszesen 5,8 millió forintot jelent. Gyakorlatilag bértorlódás következett 

be, a középfokú végzettségű alkalmazottak bére 25%-ban növekedett és így 

nagyban megközelítette a felsőfokú végzettségűek bérét. A kérelem átmeneti, a 

Kormány döntéséig kérik. A külön kérelemben szerepel egy összeg, ami havonta 

730.000.- forint. A cél a minimális 5%-ra való eltérítés. 

 

Bodorkos Ádám: Kabinetnél mit jelent az új autó beszerzése? Ez mire kell? 

 

Czuczor Orsolya: A Védőnői Szolgálat és a Családsegítő is szeretne egy járművet, 

gyakorlatilag kapnának ők egy autót. 

 

Bodorkos Ádám: Olyan autó kellene, ami a külterületeken is használható. A 

Polgárőrök hasonló igényükre 3,5 millió forintot jelöltek meg kérelmükben. Ha ők be 

tudják járni a külterületeket egy 3,5 millió forintos autóval, akkor más is. A Rendőrség 

és a Polgárőrség autó igénye hol szerepel? A Tűzoltóknak van egy egyeztetése a 

Polgármester úrral, egy garázsról. lehet erről tudni bármit? 

 

Czuczor Orsolya: 2016. évben szerepelt 1 millió forinttal, mert a TSZ udvar 

felújításánál kellett az autót elköltöztetni. A TSZ udvar felújítása folyik, egyébként 

meg senki nem jelezte azt az igényt, hogy idén is kell. 

 

Bodorkos Ádám: Akkor ő jelzi most. Intézményvezetőktől kérdezi, hogy igényeik 

hogyan kerültek be a költségvetésbe? 

 

Tóth Attila: Számolt, a garantált bérminimum kinek mennyi emelkedést jelent. Egy 

középárnál éves szinten 1.512.000.- forintot jelentene. Ha a Kormányzat behozza 

a bérrendezést, akkor az önkormányzat támogatására nem lenne szükség. 

Munkáltatói döntésen alapuló lenne ez a bérösszeg,a mi megszűnne akkor, ha a 

költségek máshonnan érkeznének. vezető, csoportvezető pótlék 240.000.- 

Mindösszesen az Intézmény külön kérelmei 4 millió forintot jelentenének. Ebben 

benne van a „Beszélj úgy..” program dologi része és a személyi rész. 
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Varga László: Kb. 500 millió nagyságrendben szembesült az önkormányzat dec. 31-
ével, hogy ez hiányozni fog a rendszerből. Ez három tételből adódik össze. Az 
oktatási rendszer átszervezése következtében átvette az Állam átvette az iskolák 
működtetését és bevezették az ún. szolidaritási hozzájárulást. Ez adóerő képesség 
arányában lett megállapítva. Ez 324 millió Ft, amit Biatorbágy köteles befizetni. A 
másik tétel az Egészségház ügye, ami áthúzódik. Ez kb. 200 millió Ft. A harmadik 
tétel a törvényi bérrendezési intézkedések, amelyet az önkormányzatnak a törvény 
erejénél fogva muszáj, hogy a saját intézményeinél meglépjen.  
 
Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és szavazásra tette fel a módosító javaslatokat. 

 
1. Tóth Attila javaslatát tette fel szavazásra, 4 millió forintos külön kérelmét. 

 
Szavazás: 
A bizottság 1 igen, 1 nem és 2 tartózkodás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen 
a szavazáskor) a bizottság nem támogatta a módosító javaslatot. 
 

2. Az 56’-os emlékmű kerüljön ki és kerüljön át az intézmény felújítási programhoz.  

 
Szavazás: 
A bizottság 1 igen, 3 nem szavazat mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság nem támogatta a módosító javaslatot. 
 

3. Szily-Pátyi csomópont kialakítása kerüljön ki és kerüljön megoldásra ebből a 

tűzoltók igénye, a rendőrségnek és Polgárőrségnek az autója. 

 
Szavazás: 
A bizottság 1 igen, 2 nem, 1 tartózkodás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság nem támogatta a módosító javaslatot. 
 

4. Kabinet 5 millió forintos autóigénye 

 

Szavazás: 
A bizottság 3 igen, 1 tartózkodás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság támogatta a módosító javaslatot. 
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5. Nánási Tamás javaslata, hogy a Családsegítő plusz kérelmei közé a 1.512.000.- 

javaslatról szavazzon a bizottság  

 
Szavazás: 
A bizottság 4 igen egyhangú mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság támogatta a módosító javaslatot. 
 

Bodorkos Ádám: A módosító javaslatokkal együtt tette fel a 2017. évi 

költségvetésről szóló rendelet-tervezetet. 

 

Szavazás: 
A bizottság 3 igen, 1 tartózkodás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

28/2017.( II.13.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja Biatorbágy Város Önkormányzat 

2017. évi költségvetéséről szóló rendelet tervezetet az alábbi javaslatokkal:  

1) Kabinet 5 millió forintos autóigénye 
2) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat plusz kérelmei 

közé kerüljön be a bérrendezés fedezetére 1.512.000.- forint. 
 

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, az 
ülést 21 02 órakor bezárta.  
 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                  Bodorkos Ádám                                           Molnár Tibor 
                         elnök                                                     bizottsági tag 


	a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 9/2009. (10.30.) Ör. számú rendelet valamint az élelmezési nyersanyagnormákról és a fizetendő térítési díjakról szóló 13/2008. (10.03.) Ör. számú rendelet módosításáról

